
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.11.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
3. Fylkestinget vil understreke behovet for framkommelighet for kollektivtrafikken og ber om at 
tidligare vedtak om plan for kollektivfelt på 4-feltsinnfartsårer, samt andre framkommelighetstiltak for 
buss får høg prioritet og vert realisert.» 

 
Hammer trekte sitt forslag 
 
Rasmus Laupsa Rasmussen (A) sette på vegner av utvalet fram slikt fellesforslag: 
 

«Saka vert utsett til MISA sitt møte mot slutten av november.» 
 
Røysting 
 
Rasmussen sitt forslag vart samrøystes vedteke mot ingen røyster for rådmannen sitt forslag. 
 
Vedtak 
 
Saka vert utsett til MISA sitt møte mot slutten av november. 
 


